

## PRAYERS.

The Honourable the Speaker laid on the Table the Report of the Parliamentary Librarian for the fiscal year 1975-76.

The Honourable Senator Perrault, P.C., laid on the Table the following:—

Copies of Atmospheric Science Bulletin number 4/76, dated November 5, 1976, respecting a report by the AES Advisory Committee on Stratospheric Pollution, issued by the Department of the Environment.

Copies of Orders of the Administrator under the *Anti-Inflation Act*, pursuant to section 17(3) of the said Act, Chapter 75, Statutes of Canada 1974-75-76, respecting certain compensation plans, as follows:

1. Nordair Limited and the group of its 4 Dispatchers and 2 Assistant Dispatchers, as represented by the Canadian Airline Dispatchers' Association. Order dated December 13, 1976.

2. Catalytic Enterprises Limited, Sarnia, Ontario and the group of its long term maintenance employees which works at the refinery of Shell Canada Limited, Sarnia, Ontario. Order dated December 14, 1976.

3. Catalytic Enterprises Limited, Sarnia, Ontario and the group of its long term maintenance employees which works at the refinery of Shell Canada Limited, Oakville, Ontario. Order dated December 14, 1976.

4. Catalytic Enterprises Limited, Sarnia, Ontario and the group of its long term maintenance employees which works at the refinery of Sun Oil Company Ltd., Sarnia, Ontario. Order dated December 14, 1976.

5. Consolidated Maintenance Services Limited, Toronto, Ontario and the group of its long term maintenance employees which works at the plant site of B.P. Refinery Canada Limited, Oakville, Ontario. Order dated December 14, 1976.

6. Consolidated Maintenance Services Limited, Toronto, Ontario and the group of its long term maintenance employees which works at the plant site of Gulf Oil Canada Limited, Clarkson, Ontario. Order dated December 14, 1976.

Copies of Report of the Administrator under the *Anti-Inflation Act*, pursuant to section 17(3) of the said Act, Chapter 75, Statutes of Canada 1974-75-76, regarding the reference on London Life Insurance Company, London, Ontario, dated December 14, 1976. (English text).

With leave of the Senate,  
The Honourable Senator Macdonald moved, seconded by the Honourable Senator Haig:

That the name of the Honourable Senator Quart be added to the list of Senators serving on the Standing Joint Committee on the Library of Parliament; and

## PRIÈRE.

L'honorable Président dépose sur le bureau le rapport du Bibliothécaire parlementaire pour l'année financière 1975-1976.

L'honorable sénateur Perrault, C.P., dépose sur le bureau ce qui suit:

Copies d'un bulletin de la science de l'atmosphère numéro 4-76, en date du 5 novembre 1976, concernant un rapport du Comité consultatif du SEA sur la pollution stratosphérique, émis par le ministère de l'Environnement.

Copies d'Ordonnances du Directeur en vertu de la *Loi anti-inflation*, conformément à l'article 17(3) de ladite loi, chapitre 75, Statuts du Canada 1974-75-76, concernant certains régimes de rémunération, à savoir:

1. *Nordair Limited* et le groupe de ses 4 régulateurs et 2 régulateurs-adjoints de transport aérien, représenté par l'association dite *The Canadian Airline Dispatchers' Association*. Ordonnance en date du 13 décembre 1976.

2. *Catalytic Enterprises Limited*, Sarnia, Ontario, et le groupe de ses ouvriers d'entretien à long terme qui travaillent à la raffinerie de la *Shell Canada Limited*, Sarnia, Ontario. Ordonnance en date du 14 décembre 1976.

3. *Catalytic Enterprises Limited*, Sarnia, Ontario, et le groupe de ses ouvriers d'entretien à long terme qui travaillent à la raffinerie de la *Shell Canada Limited*, Oakville, Ontario. Ordonnance en date du 14 décembre 1976.

4. *Catalytic Enterprises Limited*, Sarnia, Ontario, et le groupe de ses ouvriers d'entretien à long terme qui travaillent à la raffinerie de la *Sun Oil Company Limited*, Sarnia, Ontario. Ordonnance en date du 14 décembre 1976.

5. *Consolidated Maintenance Services Limited*, Toronto, Ontario, et le groupe de ses ouvriers d'entretien à long terme qui travaillent à l'usine de la *B.P. Refinery Canada Limited*, Oakville, Ontario. Ordonnance en date du 14 décembre 1976.

6. *Consolidated Maintenance Services Limited*, Toronto, Ontario, et le groupe de ses ouvriers d'entretien à long terme qui travaillent à l'usine de la *Gulf Oil Canada Limited*, Clarkson, Ontario. Ordonnance en date du 14 décembre 1976.

Copies d'un rapport du Directeur en vertu de la *Loi anti-inflation*, conformément à l'article 17(3) de ladite loi, chapitre 75, Statuts du Canada 1974-75-76, concernant l'affaire de la *London Life Insurance Company*, London, Ontario, en date du 14 décembre, 1976. (Texte anglais).

Avec la permission du Sénat,  
L'honorable sénateur Macdonald propose, appuyé par l'honorable sénateur Haig,

Que le nom de l'honorable sénateur Quart soit ajouté à la liste des sénateurs faisant partie du Comité mixte permanent de la bibliothèque du Parlement, et